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Odpowiadając na petycję skierowaną do Prezydenta Miasta Piły, dotyczącą „żądania podjęcia
działań  w  sprawie  zmiany  usytuowania  stacji  bazowej  telefonii  komórkowej,  włącznie  ze  zmianą
w planie zagospodarowania przestrzennego tego terenu, z zapisani uniemożliwiającymi stawianie takich
urządzeń w sąsiedztwie zbudowanych lub przeznaczonych pod zabudowę działek”, informuję:

1) pozytywnie rozpatrzono wniosek dotyczący zmiany planu zagospodarowania przestrzennego, może
on jednak dotyczyć tylko zmniejszenia wysokości wieży, a nie zakazu jej lokalizacji na terenie zieleni,
stanowiącym integralną część nieruchomości usługowej (Z/U),

2)  zgodnie  z  art.  46  ust.  1  ustawy  z  dnia  7  maja  2010  roku  o  wspieraniu  rozwoju  usług  i  sieci
telekomunikacyjnych miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie może ustanawiać zakazów,
a przyjmowane w nim rozwiązania nie mogą uniemożliwiać lokalizowania inwestycji celu publicznego
z  zakresu  łączności  publicznej,  w  rozumieniu  przepisów  ustawy  z  dnia  21  sierpnia  1997  roku
o gospodarce nieruchomościami, jeżeli taka inwestycja jest zgodna z przepisami odrębnymi,

3)  odnosząc  się  do  żądania  dotyczącego  zmiany  „w planie  zagospodarowania  przestrzennego  tego
terenu,  z  zapisami  uniemożliwiającymi stawianie  takich urządzeń w sąsiedztwie zabudowanych lub
przeznaczonych pod zabudowę działek”, informuję, że prowadzone postępowanie administracyjne toczy
się w oparciu o obowiązujące zapisy w planie zagospodarowania przestrzennego,

4)  biorąc  pod  uwagę  żądanie  „mieszkańców Osiedla  Koszyce  i  osób  zainteresowanych”  dotyczące
podjęcia  działań  w  sprawie  zmiany  usytuowania  stacji  bazowej  telefonii  komórkowej  informuję,
że zarówno pełnomocnik jak i inwestor oraz organ wydający pozwolenie na budowę nie wystąpili do
Urzędu Miasta z taką propozycją,

5)  odnosząc  się  do  informacji  „Tymczasem  obowiązujące  w  Polsce  przepisy  nie  gwarantują,
że w otoczeniu  SBTK  zostanie  dotrzymany  dopuszczalny  poziom  PEM.  Brak  jest  jednoznacznych
i przejrzystych  regulacji  prawnych  normujących  proces  powstawania  i  modernizacji  SBTK,  które
pozwalałyby  na  przeprowadzenie  przez  właściwy  organ  rzetelnej  oceny  ryzyka  narażenia  na
ponadnormatywne PEM w bezpośrednim sąsiedztwie SBTK jeszcze przed rozpoczęciem inwestycji”
stwierdzić należy, że Prezydent Miasta Piły nie jest właściwy do rozpatrzenia Państwa petycji.
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